
 

Referat fra styremøte i Teknolab 25.4 . 17 

Tilstede: Lillian Vikra, Hilde Alvestad Haavik, Terje Aarthun, Inger Kvamme 

Forfall: Kjersti Rokstad Erland, Arild Eriksen 

 Status Teknolab 

Det har vært 10 Teknolab-kvelder mellom Januar-17 og april -17. Det har vært godt 

oppmøte fra 4.trinn og noen fra 5.og 6.trinn. 7 «faste». Det var bra med oppmøte 

også fra foresatte i starten, men dette dabbet av etter hvert.  

Styret planlegger oppstart av Teknolab-kvelder etter at FLL er gjennomført høsten 

2017. 

Teknolab har gått til innkjøp av sorteringsbokser og har ryddet en del. Vi ble enige 

om å rive «gamle» installasjoner og bruke delene til supplering. 

Teknolab vil prøve å stille med privatlag i FLL konkurransen med elever fra 5.trinn og 

7.trinn. 

Vi trenger klasserommet i Sysco Arena på kveldstid i FLL-perioden. Inger «booker» 

dette. 

Hvis vi stiller med 3-4 lag må vi bestille 3 challenger sett. Vi trenger også nye bukker 

til bordet. 

 Status skole 

Alle klassene har fått i oppdrag å gjennomføre minst en Teknolab-oppgave i løpet av 

skoleåret. De fleste klassene har gjennomført. 

Skolen planlegger nå å starte opp et forskningsprosjekt med 5.trinn for å forberede 

dem på FLL. Tema for FLL høsten 2017 er Vann. Oppdraget slippes i midten av 

September. 

 Økonomi 

Saldo på konto er pr 24.04.2017 kr 12.802,- 

Forventede inntekter av Norsk Tipping AS resten av året er ca kr 730,- 

Forventede utgifter er ProISP (webside) ca kr 300,- 

 

Frakkagjerd 27.4.2017 

Inger J. Kvamme 

Referent 


